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Tisztelt Lukács András Úr! 
 
 

Mi, ivádiak a 23-as főút mellett élünk egy kis zsákfaluban, amelyet elméletileg elkerül 
a tehergépjárművek forgalma. Azonban településünkön mégis számolnunk a 
teherforgalommal. Már a főútvonalon elhaladó forgalom is érinti valamelyest a falu szélén 
élőket, főként a kamionok és teherautók nagy hangja miatt, azonban a település útjain 
közlekedő kamionok a teljes lakosságot érinti. 

Az Ivád körül elhelyezkedő erdőkből folyamatosan termelik ki a fákat. amelyeket 
aztán a falun keresztül fuvaroznak el. Elméletileg tehergépjárművel a községbe behajtani 
tilos, útjelző táblák segítségével szabályozzuk ezt, de a gyakorlat azt mutatja. hogy a 
fuvarozók ezt nem veszik figyelembe. 

Nagyon fontos lenne, hogy eredményt produkáljunk ebben az ügyben, hiszen nem csak 
az utak állagára van rossz hatással a megrakodott pótkocsis kamionok forgalma, hanem a 
faluban élő, közlekedő, sok esetben az utak mentén játszadozó gyermekekre is fokozott 
veszélyt jelent, és a község levegőjét is nagymértékben szennyezik. Mellékútjainkat is 
teljesen tönkretették, a javításukhoz azonban semmilyen módon nem járulnak hozzá. Több 
feljelentést is tettünk a rendőrségen, de ezek sem érték el az általunk várt eredményt, 
hiszen csak az adott napon érezzük az ellenőrzés hatását. Szélmalomharcot vívunk. Talán az 
jelentene egyedül megoldást, ha térfigyelő kamerákat szerelnénk fel és a rögzített képek 
alapján minden szabálysértőt rögtön feljelentenénk. de ennek kivitelezéséhez az anyagi 
lehetőségeink nem adnak módot. 

Nagyon szívesen venném, ha tudna, vagy tudnának számunkra tanácsot adni, esetleg 
még segítséget is nyújtani. A lakosság megnyugtatását is szolgálná, de főként az 
életminőségünk javulását, ha sikerülne elérni a célunkat, hogy a nagy tehergépjárművek 
ne használhassák korlátlanul az útjainkat. 

Remélem problémánk leírásával segítjük munkájukat! 
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